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De raad van de gemeente Winterswijk, in vergadering bijeen op donderdag 
24 september 2020,

constaterende dat:
 er al geruime tijd een discussie gaande is bij de sportverenigingen over het 

moment van vervangen van kunstgrasvelden;
 de afschrijvingstermijnen van de kunstgrasvelden in beginsel bekend zijn en de 

kunstgrasvelden regelmatig gekeurd worden, zodat er een goed beeld is van de 
staat van de kunstgrasvelden;

 het niettemin gebeurt dat afgeschreven en tevens afgekeurde velden worden 
‘opgeknapt’ om alsnog door de keuring te komen.

overwegende dat:
 het nu voor sportverenigingen onduidelijk is wanneer zij kunnen rekenen op 

vervanging van de velden;
 Winterswijk de ambitie heeft om deel uit te maken van de gezondste regio, 

waartoe sport en bewegen essentieel zijn, maar het sporten op slechte velden de 
kans op blessures vergroot;

 het op basis van de bekende afschrijvingstermijnen mogelijk moet zijn om de 
vervanging van de kunstgrasvelden tijdig op te nemen in de meerjarenraming;

 het gebruik van kunstgrasvelden wel belastend is voor het milieu en 
natuurgrasvelden uit oogpunt van klimaatadaptie de voorkeur verdienen, waarbij 
de BSNC als kenniscentrum ondersteuning biedt voor duurzaam beheer van 
natuurgrasvelden;

verzoekt het college om:
 indien kunstgrasvelden zijn afgeschreven en vervolgens worden afgekeurd niet te 

proberen deze alsnog op te knappen, maar over te gaan tot vervanging van de 
velden;

 hiervoor voldoende middelen op te nemen in de begroting vanaf het jaar dat de 
velden zijn afgeschreven;

 in overleg met de verenigingen bepalen of het mogelijk is om vanaf 2021 
geen plastic of rubber infill meer te gebruiken;

 met een plan te komen, in overleg met de betrokken verenigingen, voor het op 
termijn uitfaseren van zo veel mogelijk kunstgrasvelden in onze gemeente en deze 
te vervangen door natuurgras;

en gaat over tot de orde van de dag.


